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Készült: Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testületének 2019. augusztus 27-jei
munkaterv szerinti üléséről a Kiskörei Polgármesteri Hivatal tanácskozó termében.

Jelen vannak: Magyar Csilla polgármester
Takács Attila alpolgármester
Holló Gyula
Oláh Ferenené
Póes János képviselők

Távol maradt: Fejes Lőrinc képviselő, aki jelezte távolmaradásának okát, Németh
Mihályné képviselő, aki nem jelezte távolmaradásának okát.

Meghívottak:
Kiskörei Polgármesteri Hivatal részérói:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Dr. Molnár Péter aljegyző tanácskozási joggal

Síposné Kohári Edit Kiskőrei ÓV-LAK Óvoda intézményvezető
Patakfalvi Imre Kisköre Roma Nemzetiségi Onkormányzat elnöke

Megjelentek:
Tóth János Zoltán jegyző tanácskozási joggal
Siposné Kohári Edit OV-LAK Ovoda intézményvezető

Á jeleniéti ív jegyzőkönyv „A” mellékletét képezi.

Jegyzőkijnyvvezető: Pócs Jánosné igazgatási ügyintéző

Magyar Csilla polgármester köszöntötte a Testületi ülésen megjelent tagokat,
meghívottakat, megállapította, hogy az ülésen 5 képviselő van jelen, a képviselő-testület
határozatképes, az ülést megnyitotta.
A polgármester a kiküldött meghívóban közölt napirendi pontokat javasolta elfogadásra:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató Kisköre Városi ÖnkonTlányzat 2019. évi kőltségvetésének I. félévi
teljesítéséről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló a Kiskörei ÓV-LAK Óvoda 2018/2019. nevelési évben végzett munkájáról.
Előadó: Siposné Kohári Edit intézményvezető

4. Tájékoztató a Kiskörei Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné Intézményvezető

5. Beszámoló a Kiskörei Polgármesteri Hivatal munkájáról.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző
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6. Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

7. Civilszervezet Kiskörei Polgárőr Egyesület — támogatás iránti pályázat megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Telekvásárlási kérelem megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

9. Egyebek

10. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

A képviselők részéről más javaslat, és észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a napirendi pontokat. Kérdése: Ki az, aki elfogadja az általa javasolt
napirendi pontokat? Kézfelnyájtással jelezze.

A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következők szerint határozott:

79/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete S igen szavazattal elfogadta Magyar Csilla
polgármester által javasolt napirendi pontokat, mely a következő:

1. Tájékoztató az előző ülés óta történt fontosabb eseményekről, jelentés a lejárt határidejű
határozatokról.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

2. Tájékoztató Kisköre Városi Önkormányzat 2019. évi költségvetésének I. félévi
teljesítéséről.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

3. Beszámoló a Kiskörei ÓV-LAK Óvoda 2018/2019. nevelési évben végzett munkájáról.
Előadó: Siposné Kohári Edit intézményvezető

4. Tájékoztató a Kiskörei Vásárhelyi Pál Általános Iskola munkájáról.
Előadó: Oláh Ferencné Intézményvezető

S. Beszámoló a Kiskörei Polgármesteri Hivatal munkájáról.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

6. Helyi Választási Bizottság tagjainak megválasztása.
Előadó: Tóth János Zoltán jegyző

7. Civilszervezet — Kiskörei Polgárőr Egyesület — támogatás iránti pályázat megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester

8. Telekvásárlási kérelem megtárgyalása.
Előadó: Magyar Csilla polgármester
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9. Egyebek

10. Indítványok, interpellációk, bejelentések.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: azonnal.

Meghívó ajegyzőkönyvhöz „B” mellékletkézit csatolva.

1. napirend
(Irásos anyag a jegyzói’önyvhöz „C” inellékletként csatolva)

A képviselők részéről a napirendre vonatkozóan kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla
polgármester szavazásra bocsátotta a napirendet. Elfogadja-e a képviselő-testület az 1.
napirendet? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy a
képviselő-testület 5 igen szavazattal az következőképpen határozott:

80/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta a lejárt
határidejű határozatokról szóló jelentést a két ülés között végzett munkáról adott
tájékoztatóval együtt.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

2. napirend
(A 2019. évi költségvetés L félévi teljesítéséró? szóló tájékoztató a jegyzó’köizyv „D”
ni ellékletét képezi.)

Magyar Csilla polgármester megkérte Oláb Ferencnét a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét,
hogy ismertesse a Bizottság döntését.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Bizottság megtárgyalta az
önkormányzat 2019. évi költségvetésének I. félévi teljesítéséről szóló tájékoztatót és
elfogadásra javasolják a testület számára.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a 2019. évi költségvetés I. félévi teljesítéséről szóló
tájékoztatót?

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiak szerint határozott:

81/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az
önkormányzat 2019. évi I. félévi teljesítéséről szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Hatándő: értelem szerint.
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3. napirend
(Beszánwló a jegyzókönyvhöz „E” mellélcietként csatolva).

Magyar Csilla polgármester megkérte Siposné Kohári Edit Intézményvezetőt. amennyiben
szóbeli kiegészítéssel kíván élni az óvoda munkájáról szóló beszámolóhoz, tegye meg.

Siposné Kohári Edit ÓV-LAK Óvoda intézményvezetője az óvoda dolgozói és a maga
nevében köszönetet mondott a képviselő-testületnek a segítségért azért a munkáért, amelyet
az óvoda kapott.

Az óvodai munkával kapcsolatban az intézményvezető a következőket mondta el: A
2019/2020-as nevelési évben ismét szükség lesz csoport összevonásra és csoport létszám
átlépésre. A maximális csoportiétszám 25 fé, de szeptember 1 -jétől úgy néz ki, hogy mind a
kiscsoport, mind a nagycsoport az ide költözések miatt átlépi a létszámot.

Ezek után a beszámoló tárgyalásával folytatta munkáját a képviselő-testület.

Póes János a Humán Bizottság elnöke elmondta, hogy a tegnapi napon a Bizottság ülésén
munkahelyi elfoglaltsága miatt nem tudott részt venni.

Takács Attila alpolgármester hozzátette: A Bizottság nem volt batározatképes, mivel két tag
jelent meg az ülésen, igy az elmaradt.

Magyar Csilla polgármester megköszönte az elmúlt Öt évre vonatkozóan az együttműködést
az óvoda valamennyi dolgozójának.
Nagyon érezni lehet a humán erőforrás hiányát pedagógia és egyéb területen. Heves város
pályázatot Írt ki humán területen tanuló föiskolások részére 50 ezer forintos támogatásra.
Kérte, hogy akinek lehetősége van, a facebookon hirdesse, népszerűsítse, kiemelve a facebook
ez irányú használatát, és nem mások besározására, álhírek terjesztésére. Ugy gondolja, hogy
óvodában, iskolában, egyéb humán területen elkelne a jó szakember. Azt lehet mondani, hogy
nem minden pénz kérdés. Bármennyire is próbálják ezt emberek hangsúlyozni. De e
helyzetből lehet látni azt, hogy a kötelesség és a felelősség vállalása igen nehezen megy.

Magyar Csilla polgármester kérdezte a képviselőktől, hogy az elhangzottakhoz van-e
kérdés, észrevétel.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt az óvodai csoportösszevonásra és
csoportlétszám átlépésre vonatkozóan. Magyar Csilla polgármester kérdése: Elfogadja-e a
képviselő-testület az ÓV-LAK Ovoda beszámolóját, valamint hozzájárul-e a képviselő
testület az ideiglenes csoportösszevonáshoz és a gyereklétszám átlépéséhez? Kézfe]nyújtással
jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület S igen szavazattal az alábbiak szerint határozatot:

82/2019.j’VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett elfogadta
- a Kiskörei OV-LAK Ovoda 2018/2019-es nevelési évben végzett munkájáról szóló

beszámolót.
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- A képviselő-testület engedélyezi a Kiskörei ÓV-LAK Óvodában az óvodai maximális
gyereklétszám oktatási, szervezési indokok miatt 20 %-kal történő átlépését a
2019/2020-as nevelési évre.

- hozzájárul az ideiglenes csoport összevonáshoz a 2019/2020-as nevelési évben.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Siposné Kohári Edit mb. intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

4. napirend
(Írásos tájékoztató a jegyzókö;zyv „F” mellékletként csatolva.)

Magyar Csilla polgármester köszönetet mondott az iskola munkájáról adott tájékoztatóért.
Elmondta, hogy az általános iskola fenntartása már nem az önkormányzathoz tartozik. Az
elmúlt tanítási évben változás történt az iskola életében, vezető váltás történt.
Kérte, az intézményvezetőt, amennyiben szóbeli kiegészítéssel élni kíván, tegye azt meg.

Oláh Ferenené Intézményvezető köszönetet mondott az önkormányzatnak az Új
pedagógusoknak biztosított szolgálati lakást.

Magyar Csilla polgármester hangsúlyozta, hogy ez a település érdeke is, és a testületnek
elsősorban a település érdekét kell szolgálni.

Takács Attila alpolgármester kérdése: Szeptembertől lesz-e párhuzamos első osztály? A
pedagógus hiányra is rákérdezett.

Oláh Ferencné Intézményvezető válasza: Sajnos nem engedélyezik két első osztály
indulását, mivel nem érik el a kötelező létszámkeretet, 25 tanuló van, a bontáshoz azonban 28
tanuló kellene. Véleménye szerint, ami viszont nem rossz, az alsó tagozatosoknál a magyar
irodalom és nyeivtan, az ezzel kapcsolatos fogalmazás, helyesírás, valamint a matematika
osztálybontásban történik, így kezdő és haladó csoport lesz. A csoportok átjárhatóak lesznek,
és a kompetencia eredmények alapján ebben a tanévben elsősorban a szövegértés, olvasás
elsajátítására törekednek. Nyilván a matematikát is javítani kell, de egyszerre túl sok mindent
nem mert bevállalni, és úgy gondolja, hogy mindennek az olvasás az alapja.
A felső tagozatban a magyar és a matematika, az angol nyelv szintén bontásra kerül. A
pedagógusoknak lesz felzárkóztató és tehetséggondozó órájuk. Utóbbit a versenyre való
felkészítésre kell felhasználni, a felzárkóztató órát pedig arra, hogy azon tanulónak, akinek a
csoportbontás is kevés, még ki tudják emelni, külön-külön foglalkozva elérik azt a szintet,
bogy a kompetencia mérés minimum szint alatti ne legyen, illetve ne rekedjen meg a 4-es
szinten a tanulók teljesítménye. Folyamatosan megfigyelni, jegyzetelni kell és az év végén
szőrést végezni, és az esetleges módosításokat eszközölni.
Pedagógus hiány: egy Fó tanító, és egy F6 testnevelés szakos tanár. Testnevelés órákat szét
kellett osztani, hiszen az órarendet el kell készíteni. Folyamatos az álláshirdetés, de sajnos
nem vállalták. Volt olyan jelentkező, aki 120 km-es távolságra lakik, és amikor szembesült a
távolsággal, nem vállalta, de volt olyan, aki a plázát érdeklődte, más adottság nem érdekelte.

Reméli, hogy azok a pedagógusok, akiket sikerült megnyerni, itt maradnak. De hozzá kell
tenni, hogy nehéz itt tartani, mert egyrészt a nagyvárosok a vonzóak, másrészt a családi
helyzettől is függ. Megítélése szerint a fiatalokat kell mozgósítani annak ellenére, hogy csak 4
év múlva tudnak belépni a rendszerbe, amennyiben a pedagógus pályát választják.
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Holló Gyula képviselő kérdése: A differenciált oktatás technikailag hogyan kell elképzelni?

Oláb Ferenené Intézményvezető: Ahol párhuzamos osztály működik, ott egyszerre lesz az
irodalom óra a két osztálynak. Egyikben a haladó, a másikban a kezdő csoport.

Magyar Csilla polgármester a témához az alábbiakat mondta el: Magyar Bálint oktatási
miniszter ideje alatt szüntették meg a szegregációt. Negyedik osztályban volt olyan tanuló, aki
százas szárnkörben biztonsággal számolt, és voltak olyanok, akik még a 10-es számkört sem
tudták átlépni. Mindenféleképpen jó dolog, hogy most a fenntartó engedi a jó képességű
gyerekek számára ezt a lehetőséget. Hosszú évekig volt a magyar oktatás rendszerében, hogy
az ideológiai alapon megszületett integráció miatt sok tehetséges gyerek nem érvényesült,
főleg a vidéki településeken, mert ott nem valósulhatott meg a szabad iskolaválasztás joga,
ahol egy iskola van.

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tájékoztatót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel válaszolt, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőképpen határozott:

83/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Kiskörei
Vásárhelyi Pál Altalános Iskola munkájáról szóló tájékoztatót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Oláh Ferencné Intézményvezető

Határidő: értelem szerint.

5. napirend
(Irásos beszámoló a jegyzó’könyv »6” in ellékletét képezi.)

Magyar Csilla polgármester a testület figyelmébe ajánlotta az ügyiratok számát. Elmondta:
Mind a fószámok, mind az alszámok tekintetében lehet látni, hogy nagyon sok feladat maradt
az önkormányzati hivataloknál, és nagyon sok olyan feladat van, amelyet szívvel-lélekkel
végeztek.

Tóth János Zoltán jegyző a napirendre vonatkozóan az alábbiakat mondta el: A beszámoló
első része a 2018. évi feladatokról, munkáról szól. A másik része a 2014-2018. közötti
időszakot öleli fel. Az ötéves ciklus alatt a képviselő-testület 2100 embernek biztosított
munkalehetőséget a közfoglalkoztatás keretében, amely 1,1 milliárd forintot jelentett az
önkormányzatnak. Igaz ezt az állam biztosította 100%-ban, de a közfoglalkoztatás sosem volt
kötelező, azonban az önkormányzat felvállalta a nehézségeivel együtt, segítve a benne
résztvevő embereket.
Nagyon fontos hangsúlyozni: A Kormányhivatal ellenőrizte a szociális étkeztetést, és
mintaként alkalmazzák az itt felállított rendszert. Ez a rendszer, amely kialakításra került, a
benne lévő embereknek segítséget nyújt és jól működik, az igénybe vett napok száma
folyamatosan emelkedik.
A jegyző elmondta, hogy az öt év alatt közel 24 millió forintot költött az önkormányzat
szociális tüzelőanyagra, barnakőszén formájában.
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A Pénzügyi Iroda kimutatásából látható, bogy az államtól kapott működési támogatás 2014-
ben még 369 millió forint volt, s 2018-ban már csak 287 millió forint, tehát közel 100 millió
forint normatíva csökkenés tapasztalható. Fontos volt még számára, hogy a közhatalmi
bevételek a duplájára nőttek, és ugyanígy a működési bevételek.
Amire a képviselő-testület büszke lehet, az a felhalmozási célú kiadások. Az elmúlt öt évben
pályázatok keretében közel 3 milliárd forint támogatás érkezett a településre, s ez
lakosságszám arányában lakosonként 10 millió forintot jelent. Ez nem kevés pénz, és ezzel
fejlődött a település.

Tóth János Zoltán jegyző megköszönte a képviselő-testületnek azt, hogy zökkenőmentes
volt a Polgármesteri Hivatal és a testülete közötti munka. Külön köszönte a bérek rendezését,
és mindenkinek sok sikert kívánt a választáson.

Holló Gyula képviselő köszönetet mondott a végzett munkáért, nagyon részletes a
beszámoló.
A start közmunka kapcsán vetődött fel benne a kérdés: Erinti-e az önkormányzatot a sertés
pestis?

Magyar Csilla polgármester válaszában elmondta: Túl van rajta az önkormányzat. Számára
meglepő volt a Kormányhivatal lezsersége ebben a dologban, mivel július 19-e kömyékén
írták meg az első levelet, melyben kérték a sertések értékesítését. Ez a levél három hétig volt
valahol. Augusztus 12-én érkezett meg a Belügyminisztérium engedélye, de akkor már 3 db
sertésnek a vérvételét kellett elrendelni. Ezek után a fóállatorvos tájékoztatta az
önkormányzatot, hogy egy darab sertésben kimutatható volt fertőzés, így a sertésállományt
leölték. Ezt jelezték a Konnányhivatal felé, s ezután jelentést kért az önkormányzattól, hogy
miért maradt el az értékesítés, amit viszont nem hagyott válasz nélkül.
Az ott dolgozókkal egyeztettek, nagyon sajnálták az állatokat. Elmondta nekik, hogy mindent
megtesz azért, hogy a munkájuk megmaradjon.
Szerződés módosítására kerül majd sor, a Belügyminisztériumból a helyszínen ellenőrzést
fognak végezni. Hangsúlyozni kell az emberek hozzáállását, felelősségérzetét, hiszen minden
szabályt, előírást maximálisan betartottak.

Takács Attila alpolgármester az elmaradt értékesítésből származó bevétel kiesés
kártalanítására kérdezett rá.

Magyar Csilla polgármester válasza: A NÉBIH-nek megküldésre került a jelentés.
Remélhetőleg a héten megérkezik a kártalanításról az értesítés. Azt tudni kell, hogy ezek az
összegek nem kerülhetnek az önkormányzat költségvetésébe, ezt a közfoglalkoztatási
alszámlára kell tenni és költségeket ide kell fordítani.
A polgármester fontosnak tartotta a következőket elmondani: Az Európai Uniós, magyar
forrásokból, illetve magából a közfoglalkoztatásból is beruházási pénzösszegek vannak,
összességében 2,9 milliárd forint támogatást kapott az önkormányzat.
Több médiumból is lehet arról értesülni, hogy a TOP-os pályázatokkal vannak problémák.
Sokan panaszkodnak arra, hogy a beruházások költségei mennyire túlszaladtak, s emiatt
állnak. Itt is tapasztalható megállás, de mindig azt keresik, hogy az összeget ne kelljen
túllépni.
Hangsúlyozta: 2010. októbere óta a beruházások önrész emelése, pótmunka elrendelése,
keretösszeg ráemelése nélkül valósultak meg. Ugy gondolja, hogy nagyon kevés
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önkormányzat teszi ezt meg. Amikor a kampány során elindul a vádaskodás, arc és név
nélkül, nem egymással szemtől-szembe bántják egymást, de tZSleg őt, nem szabad elfelejteni,
hogy ez a sok-sok millió forint Kiskörén lett beépítve, s ez itt marad.

A képviselők részéről több kérdés, hozzászólás nem volt, Magyar Csilla polgármester
szavazásra bocsátotta a Polgánnesteri Hivatal munkájáról szóló beszámolót. Kérdés:
Elfogadja-e a képviselő-testület a Kiskörei Polgármesteri Hivatal munkájáról szóló
beszámolót? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

84/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a Kiskörei
Polgármesteri Hivatal munkájáról szóló beszámolót.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Tóth János Zoltán jegyző

Határidő: értelem szerint.

6. napirend
(Irásos előterjesztés a jegyzói’önyv „H” mellékletét képezi.)

Tóth János Zoltán jegyző a napirendre vonatkozóan elmondta: A Pénzügyi és Jogi Bizottság
a Helyi Választási Bizottság tagjaira tett javaslatot megtárgyalta, s megkérte Oláh Ferencnét a
Pénzügyi és Jogi Bizottság elnökét, hogy ismertesse a Bizottság döntését.

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke az alábbiakat mondta cl: A Pénzügyi és
Jogi Bizottság a Helyi Választási Bizottság tagjaira tett javaslatot megtárgyalta, s azt
elfogadásra javasolják.

Tóth János Zoltán jegyző: Helyi Választási Bizottság tagjait mindig az önkormányzati
választást megelőzően kell megválasztani. Sajnos Forgács Lászlóné időközben elhunyt, ezért
helyette Új tagot kell választani, Feketéné Perge Veronika kérte fel, aki vállalta a bizottságba
való tagságot.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csifla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testülete a Helyi Választási Bizottság tagjaira tett javaslatot?
KézfelnyÚjtással jelezze.

A jelenlévő S képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

85/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete a választási eljárásról szóló 2013. évi
XXXVI. törvény 23. *-ban kapott felhatalmazás alapján 5 igen szavazat mellett Kisköre
Város Helyi Választási Bizottsága tagjainak az alábbi személyeket választja meg:
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1. Oláh Jánosné 3384. Kisköre, Széchenyi Út 8.
2. Feketéné Perge Veronika 3384. Kisköre, Tisza II. lakótelep 6/1. 2. iph 1.em 2.a
3. Honvisák Jánosné 3384. Kisköre, Arany J. Út 1/d

Pótta2:
1. Petrócki Istvánné 3384. Kisköre, Kodály Út 4~
2. Bacsu Miklósné 3384. Kisköre, Hunyadi Út 13.

Felelős: Tóth János Zoltán jegyző
Határidő: 2019. augusztus 31.

7. napirend
(Irásos kérelem a jegyzőkönyv „1” mellékietét képezi).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan elmondta: Civilszervezetek
pályázatával kapcsolatban a Humán Bizottság kiegészítést kért a Polgárőr Egyesülettől. A
polgármester kérte a Bizottság elnökét, hogy ismertesse a kérést.

Pócs János a Humán Bizottság elnöke a következőket mondta el: Az Egyesület „egyéb”
megjelöléssel kérte az 500 ezer forint támogatást. Kérték, hogy az Egyesület konkrét
megjelöléssel módosítsa kérelmét. Tegnap viszont a határozatképtelenség miatt nem került
megtárgyalásra.
Ebben a kérelemben gépkocsi üzemeltetésre is kéri a támogatást. Nem tudja, bogy
rendelkeznek-e saját gépkocsival?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Most kapnak egy kiselejtezett rendőr kocsit.

Holló Gyula képviselő az alábbiakat kérdezte: A betervezett keretösszegből mennyi áll még
rendelkezésre?

Magyar Csilla polgármester válasza: A betervezett 1,5 millió forintból még a ZSETSE-nek
nyújtott támogatás összege hiányzik.

Pócs János képviselő a KLSE-t említette még.

Magyar Csilla polgármester a KLSE-vel kapcsolatban az alábbiakban válaszolt: A Pénzügyi
Bizottság, Bagi Zoltán bizottsági tag javaslatát figyelembe véve, határozatot hozott, melyben
kért a 2019/2020-as szezon költségére egy tervezetet augusztus 15-ig, ami a mai napig nem
érkezett meg.

Holló Gyula képviselő kérdése, hogy a Polgárőr Irodát az Egyesület igénybe veszi?
Tóth János Zoltán jegyző igennel válaszolt.

Oláh Ferencné képviselő: Szívesebben vette volna a tételes, részletes felsorolást.

Magyar Csilla polgármester az alábbi javaslattal él: A képviselő-testület kérése, hogy
átláthatóbban, a felhasználás céljait jobban határozva kerüljön újból benyújtásra.
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Oláb Ferencné képviselő: Ez benne van a kérelmében, csak mindent együtt jelölt meg,
külön felsorolva kellett Volna megtenni. Kérdése jegyző úrhoz: Van-e erre vonatkozóan
valamilyen szabály?

Tóth János Zoltán jegyző válasza: Mindenképpen jobb leime, ha tételesen lenne felsorolva.

Holló Gyula képviselő: Kíváncsi arra, hogy 500 ezer forintból mit tudnak venni.
Amennyiben jól tudja ruházatuk megvan, a gépkocsi kérdés, hogy mikor lesz. Hasra ütés
szerű összegnek tűnik. Meg kell ítélni és számoljon el vele.

Oláh Ferenené képviselő javaslata: Tételes elszámolást végezzenek, s az 500 ezer forint
elérése után az önkormányzathoz nyújtsa be ellenőrzésre.

Magyar Csilla polgármester ismét javaslattal élt: A képviselő-testület kérjen kiegészítést
tételes, összegszerű felsorolással, és így az elszámolással egyértelművé válik.

A képviselők egyetértettek a polgármester javaslatával. Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Egyetért-e a képviselő-testület a javaslatával? Kézfelnyújtással jelezzék.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiakban határozott:

86/201 9.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta Kisköre Polgárőr Egyesület
civilszervezetek támogatása keretében benyújtott pályázatát és 5 igen szavazattal az alábbiak
szerint határozott:

- A képviselő-testület kéri, hogy az Egyesület 500 ezer forint támogatási igényét
tételesen, összegszerű felsorolással nyújtsa be.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2019. szeptember 15.

8. napirend
(Írásos kérelem a jegyzó’könyvhöz „J” mellékietként csatolva).

Magyar Csilla polgármester a napirendre vonatkozóan az alábbiakat mondta el: A
telekvásárlás iránti kérelmet a képviselők megkapták az ülés előtt, a Pénzügyi Bizottság
megtárgyalta. Kérte a Bizottság elnökét, bogy ismertesse a döntést,

Oláh Ferencné a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke megtárgyalta a telekvásárlási kérelmet,
és 2 igen, 1 tartózkodás mellett fogadták el.

Tóth János Zoltán jegyző hozzátette: Az előző ülésen már volt róla szó, de döntés nem
született. Közben egyeztetett a kérelmezővel és 2,5 millió forinttal megemelték az ajánlatukat.

Holló Gyula képviselő elmondta, hogy a hosszútávú bérlet is szóba került.
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Miután a képviselők részéről kérdés. észrevétel nem volt, Magyar Csifla polgármester
szavazásra bocsátotta az ingatlan értékesítést. Kérdése: Támogatja-e a képviselő-testület az
ingatlan eladását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő közül négyen igennel szavazott, 1 fő tartózkodott. Magyar Csilla
polgármester megállapította, hogy a képviselő-testület 4 igen, 1 fő tartózkodás mellett a
következőképpen döntött:

87/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 4 igen, és 1 tő tartózkodás mellett
hozzájárul Kisköre, 2558/1. hrsz-ú, önkormányzati tulajdonú ingatlanból 200 m2 nagyságú
terület értékesítéséhez 19,5 millió forint áron a Pannon Antenna Investments KIl. (1068
Budapest, Benczúr utca 47. I. em. 313.) részére.

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

9. Egyebek

E napirendi pont keretében elsőként elidegenítési és terhelési tilalom törlésére irányuló
kérelmet tárgyalt a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A
polgármester a kérelemre vonatkozóan a következőket mondta el: Agócs Zoltán Kisköre,
2414. hrsz. alatt nyilvántartott, 530 m2 beépítetlen belterületi ingatlanra kérte az elidegenítési
és terhelési tilalom törlését.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Hozzájárul-e a képviselő-testület az elidegenítési és terhelési tilalom
megszüntetéséhez? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta:

88/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul Kisköre,
2414. brsz. alatt nyilvántartott, 530 m2 területű, beépítetlen, belterületi ingatlanra bejegyzett
elidegenítési és terhelési tilalom törléséhez.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Ezek után Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület
önkormányzati szolgálati lakás igénylése iránt benyújtott kérelmet.
A polgármester a kérelenire vonatkozóan az alábbiakat mondta el: Csonka Johanna Cintia
nyújtott be igényt önkormányzati szolgálati lakás iránt. Csonka Johanna a Vásárhelyi Pál
Altalános Iskola pedagógusa lett.
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Üres önkormányzati szolgálati lakás jelenleg nincs. előtte két pedagógus is jelezte igényét ez
iránt, akik megkapták. Amennyiben lehetőség lesz rá, a testület visszatér a kérelem
tárgyalására.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Támogatja-e a képviselő-testület az önkormányzati szolgálati lakás iránti kérelmet?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő nemmel szavazott, Magyar CsiHa polgármester megállapította,
hogy a képviselő-testület 5 nem szavazattal az alábbiakban határozott:

89/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 nem szavazat mellett nem tudta
támogatni Csonka Johanna Cintia Kiskőre, Ujélet út 39. szám alatti lakos önkormányzati
szolgálati lakás iránti kérelmét, mivel nines üres szolgálati lakás.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

Fenti témához kapcsolódva Magyar Csilla polgármester az alábbiakról tájékoztatta a testület
tagjait: A két szegregátumban a szociális bérlakások tekintetében a pályázat
meghosszabbításra került. Az inltastrukturális beruházás magával hozza a csúszást, ami
körülbelül 4-5 hónapot jelent pénz átcsoportosítással. Ebből adódóan rendelet módosításra
lesz szükség, de erről már az Új képviselő-testület fog dönteni. Nem tartja etikusnak Új
szabályok elfogadását a választás előtti hónapban az Új testületre nézve.

A képviselő-testület az elhangzottakat tudomásul vette.

A következőkben Magyar Csilla polgármester a Magyar Faluprogram pályázatról adott
tájékoztatást. Elmondta: Ez a program az ötezer tő alatti településeknek szól, amely
körülbelül két hetes benyÚjtási ciklusokban működik. Ehhez képviselő-testületi határozat nem
szükséges, mivel 100 %-os hazai forrású pályázat. Ilyen pályázat keretében nyert az
önkormányzat 2,5 millió forint támogatást fogorvosi és védőnői eszközök beszerzésére.
Nem nyert támogatást az önkormányzat a Művelődési ház bővítésére.
Most került benyújtásra pályázat mezőgazdasági gépek vásárlására, két darab nagy
teljesítményú, jó minőségű Mnyíró gépre, valamint nagyteljesítményű ágaprítékoló gépre.
BenyÚjtás előtt van a pályázat az óvoda udvarra játszóeszközök vásárlására, illetve a
csapadékvíz elvezetésére. Ezenkívül a ravatalozó ház felújítására — a nyilászárók cseréje, tető
újítása, hűtő vásárlása - valamint a Polgármesteri Hivatal tetőtér szigetelésére.
A TOP pályázatnál a strand és a sportcentrum engedélyezési eljárás alatt van. A piactérre
javasló ajánlat van folyamatban, mivel ez nem közbeszerzés köteles összeget tartalmaz, de
ragaszkodtak ahhoz, hogy egy javaslóan hivatalos beszerzés kerüljön lefolytatásra.
A két szegregátumban lévő kettő Út és a járda építése nagyon elhúzódott, a szakértőkkel
sokszor kellett egyeztetni, ezenkívül a Közútnál is felmerült egy kis probléma, mivel volt
olyan terület, ami közterületet érintett. De erről az elmúlt ülésen döntött a testület. Igy
csúszott a közbeszerzés, de remélhetőleg szeptember első hetében eredményhirdetés lesz és
majd elkezdődhet a munka. Hozzá kell tenni: Bármennyi szakértője is van az
önkormányzatnak, állandóan résen kell lenni.
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A képviselő-testület az elhangzottakat tudomásul vette.

Ezek utái~ Magyar CsiHa polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület
Kisköre szabadvizű strand bérlőjének, Kemejkert KR. ügyvezetőjének bérleti díjra vonatkozó
kérelmét. A polgármester a következőket mondta cl: A 2018. évi bérleti díjról Szóló számlát
a bérlő nem fogadta el, azt visszaküldte az önkormányzatnak. Elszámolást kér, és nem
szeretné az önkormányzatnak eladni a strandon lévő felújított ingatlanjait. Nem gondolja,
bogy az önkormányzatnak kötelessége megvásárolni ezeket az ingatlanokat, a bérlőnek pedig
tudomásul kell venni, hogy az érvényes szerződés értelmében a bérleti díjat kifizesse.
A bérlő kérte, hogy adjon tájékoztatást a képviselő-testület részére, amelyet ezennel megtett, a
számla viszont visszaküldésre kerül. Nem szeretne alkudozni, mert a 2018. évi bérleti díjról
szóló számla befogadása nem alku tárgya.

A képviselők egyetértettek a polgármester által elmondottakkal. Magyar Csilla
polgármester kérdésként tette fel: Támogatja-e a képviselő-testület az általa elmondottakat?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiak szerint határozott:

90/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete megtárgyalta a Kemejkert KR.
ügyvezetőjének Pataki Zsoltnak Kisköre Szabadvizű strand 2018. évi bérleti díj elengedésére
vonatkozó kérelmét és S igen szavazat mellett az alábbiak szerint határozott:

- A képviselő-testület a 2018. évi bérleti díj elengedéséhez nem adja hozzájárulását, a
kiállított számlát visszaküldi a bérlő számára.

- A képviselő-testület kéri a bérlőt Kisköre Városi Onkormányzat és a Kemejkert KR.
között érvényben lévő bérleti szerződésben foglaltak szerint a 2018. évi bérleti díj
megfizetésére.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2019. szeptember 30.

A továbbiakban középiskolai tanulók részére ösztöndíj pályázatot tárgyalt a képviselő-testület
Magyar Csilla polgármester előterjesztésében. A polgármester az alábbiakat mondta el: Az
EFOP pályázat keretében középiskolai tanulók részére is lehetőség van ösztöndíjra pályázni,
melyet szeptember 1-jétől szeretnének kihirdetni. A forrás elkülönítve rendelkezésre áll. 2019.
szeptember 1 -je és 2020. június 30-a között havi 10.000,-Ft ösztöndíjat jelent középiskolában
tanuló fiatalok részére, s a pályázatot az önkormányzatnál lehet benyújtani.
(Irásos előterjesztés ajegyzőkönyvhöz „K” mellékietként csatolva).

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdése:
Hozzájárul-e a képviselő-testület a pályázati felhívás közzétételéhez? Kézfelnyújtással
jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következőképpen döntött:
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91/201 9.(VIlI. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul az
EFOP-3.9.2-16-2017-00024 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Hevesi járásban”
tárgyú pályázat 1(3.1 „HH/HHH középfokú oktatási intézményben tanuló diákok ösztöndíja~’
elnevezésű tevékenység megvalósításához az alábbi tartalommal:

1. Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete támogatja az EFOP-3.9.2-l6-20l7-
00024 kódszámú, „Humán kapacitások fejlesztése a Hevesi járásban” tárgyú pályázat
K3. I „HH/HHH középfokú oktatási intézményben tanuló diákok ösztöndíja” elnevezésű
tevékenység megvalósítását célzó ösztöndíj rendszer bevezetését.

2. Kisköre Városi Önkormányzat Képviselő-testülete felhatalmazza Magyar Csillát, Kisköre
Város Polgármesterét, hogy a határozat mellékletét képező pályázati kiírást és a
jelentkezési lapot közzétegye, a beérkezett pályázatokat a pályázati kiírás szerinti
feltételrendszerben értékelje és eredményét megállapítsa.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: 2019. szeptember 15.

Magyar Csilla polgármester előterjesztésében tárgyalta a képviselő-testület a Kiskörei-Tó
Kit ügyvezetőjének tagi kölcsön iránti kérelmét. A polgármester elmondta, hogy a Pénzügyi
és Jogi Bizottság a kérelmet tárgyalta, s kérte elnök asszonyt, hogy ismertesse a Bizottság
döntését.

Oláh Ferenené a Pénzügyi és Jogi Bizottság elnöke elmondta: A Bizottság a kérelmet
megtárgyalta és támogatta.

A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester kérdésként
tette fel: Elfogadja-e a képviselő-testület a tagi kölcsön adását? Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, hogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

92/2019.(VIII. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete hozzájárul 5 igen szavazat mellett
hozzájárul az önkormányzat tulajdonában lévő Kiskörei-Tó Termálhasznosító és Szolgáltató
Nonprofit Kit részére 200.000,-Ft tagi kölcsön biztosításához.
A képviselő-testület fenti összeget az önkormányzat 2019. évi költségvetésének tartalékából
biztosítja.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A továbbiakban a Manzard Construkt Kft. fióktelephely létesítés iránt benyújtott kérelmét
tárgyalta a képviselő-testület Magyar Csilla polgármester előteijesztésében. A
polgármester a következőket mondta cl: A KR szeretne egy ingatlant, ahol fióktelepet tudna
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létesíteni. Az inkubátor ház kialakítását a KR. végzi, és iparűzési adó fizetése szempontjából
fontos az önkormányzat számára.

Takács Attila alpolgármester kérdése: Mire szeretnék használni a területet?

Magyar Csilla polgármester válasza: Irodát szeretnének.

Takács Attila alpolgármester a ZSONGÓ épületét javasolta a KR. részére rendelkezésre
bocsátani. A belső felújítást elvégeznék a bérleti díj fejében.

A képviselők részéről kérdés, több észrevétel nem volt, Magyar Csilla polgármester
kérdésként tette fel: Ki az, aki támogatja Takács Attila alpolgármester javaslatát?
Kézfelnyújtással jelezze.

A jelenlévő 5 képviselő igennel szavazott, Magyar Csilla polgármester megállapította, bogy
a képviselő-testület 5 igen szavazattal az alábbiakban döntött:

93/20194V111. 27.) képviselő-testületi határozat:

Kisköre Városi Önkormányzat képviselő-testülete 5 igen szavazat mellett hozzájárul a
Manzard Construkt KR. (5400 Mezőtúr, Felsővízköz út 66.) részére flóktelep — iroda —

létesítéséhez a Tisza II. lakótelepen lévő „ZSONGO” épületében, s az épület belső
felújításának költsége a bérleti díjba beszámításba kerül.

Felelős: Magyar Csilla polgármester
Határidő: értelem szerint.

A következőkben a képviselők bejelentéssel éltek.

Takács Attila alpolgármester: A Kisköre, Széchenyi u. 3 1-33. szám alatti, önkormányzati
tulajdonú ingatlanon belül egy magántulajdonban lévő lakásnak a tetőfelújítását tervezi a
tulajdonos, de nem tudják eldönteni, hogy milyen legyen a héjazat. A tetőfelújítást végző
vállalkozónak elmondta, hogy nyújtson be árajánlatot testület felé, mivel az önkormányzat is
érdekelt ebben. A vállalkozó szeptember elejére tett igéretet az árajánlat benyújtására.

Holló Gyula képviselő észrevétele: A pala veszélyes hulladéknak számít, Így az elszállítása is
költséges.

Pócs János képviselő a Széchenyi út és a Mátyás király út sarkán lévő volt vendéglő rossz
állapotára hívta fel a figyelmet. Véleménye szerint el kell keríteni, hogy mellette ne lehessen
eljárni, és a bankot, mint tulajdonost értesíteni. Mind mellett a hevesi építéshatósághoz is
szólni, mivel életveszélyes az épület.

Oláh Ferencné képviselő pedig az általános iskola melletti rossz állapotban lévő ingatlanra
és annak dölő félben lévő kéményére hívta fel a figyelmet.

Magyar Csilla polgármester utóbbihoz elmondta: A tulajdonost nem lehet megtalálni. Az
építési hatóságnak már jelezte az önkormányzat, válasz nem érkezett.
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Holló Gyula képviselő a piactéren. esti órában lévő hangoskodással kapcsolatban kérte a
rendőrség felé történő jelzést. Este 19 óra körüli időpontban 15-20 fás társaság gyűlik össze,
akik hangoskodnak, italoznak, rodeáznak, és il1emhelyr~ek használják a közteret.

Magyar Csifla polgármester elmondta: Feljelentést kell tenni. De a polgárőröknek is
feladata lenne az ellenőrzés.

A képviselő-testület a fentiekben elhangzottakat tudomásul vette.

Miután nyilvánosan megtárgyalandó ügy nem szerepelt napirenden, Magyar
polgármester zárt ülés tartására tett javaslatot. Javaslatát a képviselő-testület elfogadta.
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